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AGENDAPUNT-09: 

Cruijff Court. 

 

 

Er is een bewuste keuze gemaakt voor de aanleg van een Cruijff Court in Weert-Zuid. De 

locatie aan de Dillenburg werd in eerste instantie als beste optie aangemerkt, maar daarvan 

is men afgeweken. Men wil de Cruijff Court nu realiseren bij het RKEK aan de Beatrixlaan. 

 

VRAGEN: 

 

1. De locatie aan de Dillenburg bleek niet geschikt vanwege de ontwikkelingen rondom 

de gebiedsvisie Keent/Moesel. Er wordt momenteel blijkbaar nog gewerkt aan deze 

gebiedsvisie.  

a. Hoe kan het dat u op basis van een in ontwikkeling zijnde gebiedsvisie 

waarover nog geen besluiten zijn genomen tot deze locatiekeuze kunt 

overgaan? 

b. Welke argumenten uit deze in ontwikkeling zijnde gebiedsvisie zijn 

doorslaggevend voor het afwijken van de locatie die in eerste instantie als 

beste werd aangemerkt?  

 

2. Waarom is er bij de locatiekeuze bewust gekozen voor Weert-Zuid en heeft men niet 

gekeken naar andere geschikte(re) locaties in andere wijken waar het aantal lagere 

inkomens en sociale huurwoningen relatief groot is? 

 

3. U geeft aan dat de bewoners een belangrijke partner zijn om de programmering op 

het Cruijff Court tot een succes te maken en dat nadat het definitief besluit is gevallen 

omwonenden mogen meedenken over de huisregels. 

a. Waarom bent u dan niet voorafgaand aan de locatiekeuze met de bewoners in 

overleg gegaan? 

b. Is het de bedoeling dat de in de nabijheid wonende bewoners gaan zorgen 

voor, wat u onder het kopje “overlast” noemt, de sociale controle? 

 

4. De financiële gevolgen bekijkend doet sterk vermoeden dat u hiermee een voorschot 

op de begroting 2020 gaat nemen. Klopt dat? 


